
Protokoll

Älg/samrådsmöte  2023-03-23

Plats: Fryele församlingshem, Närvarande: enl. särskild lista.

1. Ordförande Kurt B. hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

2. Som mötes ordf. valdes Kurt B. Sekr. Bertil N. Justerare Rolf B. Och Boris B.
3. Dagordningen godkändes för mötet.
4. Ordf. redogjorde för årets avskjutning, 13 tjurar-7 hondjur-15 kalvar, samt för 

älgobs och spillningsinventeringen, vilka godkändes.
5. Mötets mening var att älgstammen var i balans i förhållande till vår 

förvaltnings och avskjutningsplan, några rapporterade om en mindre 
kalvtillgång under jakterna.

6. Viltskadorna anses acceptabla, dock finns lokala förekomster av ökade skador.
7. Några inrapporterade älgolyckor är gjorda hittills.
8. Det uppmanades till att om möjligt göra avverkningar och röjningar så att ris 

m.m. kan bli viltfoder under höst och vinter, för att undvika skador på växande 
skog.

9. Nuvarande älgskötselplan och avskjutningsplan gäller kommande jaktår.
10.Spillningsinventering skall göras och vara klar senast 15 april, Gjorde 

inventeringar lämnas till Rolf B. som sammanställer inventeringarna. 
Rapportering till Viltdata för allt vilt skall lämnas till Mattias Z. Senast 25 juni.
OBS att rapportera även om inget är skjutit för att 100% av Äsot:s areal blir 
rapporterat in i viltdata.

11.Nuvarande vildsvinspolicy gäller fortsättningsvis, skulle skyddsjakt av vildsvin
behövas, kontaktas Ordf. i styrelsen för vidare hantering.

12.Årsmötet kommer hållas under september månad, kallelse kommer när det blir 
aktuellt.

13.Ordf. tackade för visat intresse och avslutade mötet.

          Efter fikat så gästades vi av Christian Larsson, Jaktia i Jönköping, som 
berättade om det nya beslutet om blyhagel, samt gav oss information om vad vi 
behöver tänka på betr. vapen – ammunition m.m. för att vare sig vapen eller annat ska
bli skadat eller utgöra risk när man skjuter med alternativa hagel. Han berörde även 
alternativ till bly i kulammunitionen som troligen kommer bli förbjudet om ett par år. 
En rekommendation är om man är osäker att besöka ex.vis. Jaktia och ta med sitt 
vapen för kontroll och bedömning om vilken ammunition som är lämplig i sitt vapen.

Kurt Bergkvist, Ordf. Bertil Nilsson, Sekr.



Rolf Böhn, Justerare Boris Bergkvist, Justerare

 


